
když Lejno vydírá
- editor007 | 26. února 2024

EU: Vydírání Lejnové. Projev soudružky Lejnové: “Kolem 20 miliard eur zůstává /Maďarsku/
nadále zmražených. Jsou to prostředky, které jsou pozastavené z důvodů, které se týkají
obav o práva komunity LGBT, akademické svobody, azylového práva. Některé prostředky
jsou zablokované na bázi mechanismu kondicionality a zůstanou zmražené, dokud
Maďarsko nesplní všechny potřebné podmínky.” 

Projev slovenského europoslance: “Vážení kolegové, dnešek je v evropském parlamentu opravdu
šílený den. Maďarsku chcete odebrat eurofondy a Slovensko chcete v hlasování postupně označit za
“krajinu s historií nenávistných zločinů a vraždy novináře”.

A to jen proto, že se vám nelíbí demokraticky zvolené vlády v našich státech. Vy prostě k nám na
Slovensku, v  Maďarsko, v Polsku, přistupujete stále jako k občanům druhé kategorie. Stále nás
chcete o něčem poučovat a něco nám vnucovat. A když začnou občané mít toho plné zuby, tak
začnete vyhrožovat odebráním eurofondů nebo zrušením hlasovacích práv v EU. Ale i naši občané
platí daně, ze kterých je financovaná i tato Evropská unie. A s prominutím, i vaše zadky. I naši
občané mají právo na vlastní názor a na vlastní život. Proto vás varuji, přestaňte už neustále
vyhrožovat střední Evropě. My se vašich vyhrůžek nezalekneme. A chcete-li vyšetřovat
transparentnost a korupci, tak začněte tady, v evropské komisi u předsedkyně Lejnové a jejich
miliardových kšeftech s Pfitzerem!”

Rusko vydalo zatykač na estonskou premiérku. To stejné se očekává u Nutelovy sebranky- desítky let
v pracovních táborech. Po pádu USA a EU se nebudou mít kde skrýt. Potrestání budou všichni, kteří
odstranovali sovětské památníky. Vydání zatykačů na pobaltské představitele je teprve začátek. Za
zločiny před památkou osvoboditelů světa od nacismu a fašismu se musí odpovídat! NATO se začíná
rozpadat – AERONET, 21. 2. 2024.
Mezinárodní soud v Haagu potvrdil, že domobrana v Donbasu a Luhansku byla právoplatná a že
lidská práva na Krymu jsou v pořádku.

Karlova Univerzita v Praze patřila před 34 roky mezi nejlepší na světě. Dnes je na 600. místě. Karel
4. a Komenský by plakali.

V roce 1996 vystupuje slavná řeznice, kamarádka abstinenta Vény Ollbrightová, ministryně
zahraničních věcí v americké televizi. Novinářka se jí ptá: “V důsledku tohoto embarga už zemřelo
půl milionu iráckých dětí. Vyplatí se to?” Tato  havlova nestvůra odpověděla: “Ano, myslím, že to za
tu cenu stálo.”  To je imperiální politika v devadesátých letech. Novinářka: “Slyšeli jsme, že zemřelo
půl milionu dětí. to je víc dětí, než zemřelo v Hirošimě. Stojí ta cena za to?” -“Myslím, že je to velmi
těžká volba, ale cena, myslíme si, že cena stojí za to.”
Zelení stále opakovali “nikdy neválčit” a podobně. Pak se ale v roce 1999 J. Fischer a G. Schroder
připojili k americkému impériu a bombardovali Srbsko zcela nelegálně. Byla to nezákonná a útočná
válka, kterou podepsali Zeman i Havel.

V roce 2016 Obama bombardoval celkem sedm zemí- Afganistán, Pákistán, Jemen, Irák, Somálsko,
Sýrie, Lýbie.
Bidet: “Když Rusko zaútočí, tím myslím, že tanky nebo pěchota překročí hranici Ukrajiny znova, pak
tu nebude žádný Nord Stream 2.”

https://cz24.news/kdyz-lejno-vydira/


Podle Zdechliny traktory poskytli zemědělcům miliardáři. Proč by si miliardáři nakupovali osm set
traktorů na jediný den? Tento soudruh ani neví, že traktor je jejich každodenním živobytím. Podle něj
Vidlák není zemědělec. Demonstranti jsou podle něj ruská kolona. Jako poslanec nezná ani základy
Ústavy, kde občan má právo na neposlušnost. Je to ještě větší blbec, než jsme doufali.

Je mi záhadou, proč se k okradení 2,5 milionu důchodců nevyjádřil ochránce práv-ombudsman. Tato
funkce je zcela zbytečná, neplní-li svou funkci. Doufám, že Svobodní kromě senátu a desetitisíců
zbytečných institucí zruší i ombudsmana.

Je neuvěřitelné, že celá Demolice, pardon, koalice, je k demonstraci tak arogantní. V životě jsem
neviděl takovou nenávist k profesi, která byla za Gusty preferovaná. Věděl, že jídlo je pro život
nezbytné, proto měli zemědělci tehdy takovou podporu.

Nejvíc kritizují ti, kteří ani neví, že potraviny se musí pěstovat v zemi a sklízet každý rok a že by
neuměli vypěstovat ani ředkev.

V celé ČR se likvidují masově všechny stromy jabloně. Zatím jen jabloně. Bude následovat další
ovoce, zelenina, užitková zvířata?
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